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 Protokół nr 162/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 11 sierpnia 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – pan Marcin Buliński /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

Rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie zwiększenia 
budżetu o 20 tys. zł z przeznaczeniem na ułożenie masy mineralno – bitumicznej na odcinku 
drogi powiatowej Nr 1270 N Radomno – Rakowice – Zajączkowo Lub. – dr. woj. Nr 538  w 
miejscowości Radomno. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z/s w Kurzętniku na rok 2014. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że zwiększa się plan rzeczowy robót o zadanie „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) polegająca na 
budowie chodnika w miejscowości Kąciki (dł. 230 mb)”. Na realizację zadania przeznacza się 
kwotę 20 285 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                  
W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z gminy Biskupiec 
w sprawie inwestycji „Lipinki – Biskupiec oraz Podlasek – Podlasek Mały”. 
 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło pismo z gminy Biskupiec, stanowiące załącznik nr 
3 dotyczące powyższej inwestycji. Na poprzednim posiedzeniu Zarząd wyraził zgodę na 
dofinansowanie zadania w wysokości 5 % wartości inwestycji pod warunkiem, że środki 
finansowe gminy Biskupiec w takiej samej wysokości zostaną przekazane powiatowi i będą 
mogły być przeznaczone na realizację innych inwestycji niż inwestycje drogowe. Pan 
Kłosowski dodał, że gmina akceptuje warunki zaproponowane przez powiat. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 
Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie zwiększenia budżetu o 20 tys. zł z 
przeznaczeniem na ułożenie masy mineralno – bitumicznej na odcinku drogi powiatowej 
Nr 1270 N Radomno – Rakowice – Zajączkowo Lub. – dr. woj. Nr 538  w miejscowości 
Radomno. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że podczas objazdu dróg powiatowych z panem Wicestarostą 
stwierdzono, iż stan techniczny na odcinku drogi powiatowej Nr 1270 N Radomno – 
Rakowice – Zajączkowo Lub. – dr. woj. Nr 538 jest bardzo zły. W/w odcinek posiada duży 
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zakres uszkodzeń nawierzchni, które nie nadają się do remontu cząstkowego. Pan Kłosowski 
dodał, że na całej szerokości jezdnia posiada ubytki i spękania nawierzchni i jeżeli nie 
zostanie ona wyremontowana w najbliższym czasie, to w okresie zimowym będzie trzeba 
zamknąć ten odcinek drogi. Kosztorys inwestorski wykonania zadania oszacowano na kwotę 
19 420,16 zł brutto. 
Poinformował, że obecnie trwają prace związane z przebudową drogi powiatowej Nr 1333 N 
Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Radomno – Chrośle.  
W związku z powyższym można by zlecić wykonanie remontu nawierzchni w/w odcinka 
drogi powiatowej. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                  
W. Jabłoński. 
 
Wniosek ZDP stanowi załącznik nr 4. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Przebudowę 
drogi wewnętrznej przy nieruchomości na ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków zamówienia na 
realizację zdania dotyczącego „Przebudowy drogi wewnętrznej przy nieruchomości na          
ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim”. Dodała, że zakończenie robót planuje 
się do 10 października. Pani Banaszewska poinformowała, że poprawiony został § 1 uchwały 
tzn. wykreślono zapis, że specyfikacja stanowi załącznik do uchwały /specyfikacja znajduje 
się w Wydziale merytorycznym zajmującym się zamówieniami publicznymi/. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński,          
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na „przebudowę 
drogi wewnętrznej przy nieruchomości na ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Ryszard Kłosowski 
5. Członek komisji – Sebastian Kiński 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                  
W. Jabłoński. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Dostawę toru 
wizyjnego do laparoskopu z osprzętem dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim Sp. z o.o.”. 
 
Pani Banaszewska szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków zamówienia na 
dostawę toru wizyjnego do laparoskopu z osprzętem dla Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim Sp. z o.o. Pani Banaszewska poinformowała,że również w tym projekcie 
uchwały poprawiony został § 1 tzn. wykreślono zapis, że specyfikacja stanowi załącznik do 
uchwały /specyfikacja znajduje się w Wydziale merytorycznym zajmującym się 
zamówieniami publicznymi/. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński,          
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
„dostawę toru wizyjnego do laparoskopu z osprzętem dla Szpitala Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o.”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego –  Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                  
W. Jabłoński. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Wicestarosta zaproponował, żeby w dniu 19 sierpnia członkowie Zarządu spotkali się w 
sprawie analizy aneksów arkuszy organizacyjnych roku szkolnego 2014/2015 szkół, 
natomiast 28 sierpnia odbędzie się kontrola szkół i palcówek oświatowych w zakresie 
przygotowania do nowego roku szkolnego. 
 
 
                                                                                                          Członek Zarządu 
                                                                                                           Marcin Buliński 
 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                    


